
ÅRSMÖTE för Vän i Umeå sön 20 mars 2020 kl. 18.30 – 21.00

Plats: KFUM, Järnvägsallén 20, även digitalt deltagande

1) Mötets öppnande.

Föreningens ordförande Staffan Norin öppnar årsmötet för 2022 och hälsar alla välkomna.

2) Mötet inleds med en presentation av deltagare och engagemang och eventuell roll i

föreningen

a) Styrelsens ordförande presenterar Vän i Umeås verksamhetsidé och värdegrund.

Värdegrunden har nya formuleringar.

b) Runda med presentation

Närvarande: Staffan Norin, Annie Andersson, Anna-Karin Dahlberg, Lotten Nygren, Kjell-Erik

Jönsson, Helen Rådahl, Ulrica Tegblom, Bjerre Ljungberg, Marcel Mukdad, Lars Nordbrandt,

Sunghyuk Lim, Åsa Norin, Alva Kling, Faiza Aden, Aliou Bah, Ove Schedin, Bilal Sarfaraz, Jade

Bruxaux, Mana Bakhshanian, Nausheen Khan, Ulla Hjalmarsson.

Inbjudna gäster är Thomas Wennström, Åsa Ögren samt Jorunn Larsen

3) Val av mötesordförande: Årsmötet väljer Åsa Ögren som presenterar sig själv för

mötesdeltagarna

4) Val av mötessekreterare. Årsmötet väljer Ulla Hjalmarsson

5) Val av protokolljusterare och rösträknare

Årsmötet väljer Alva Kling och Ulrica Tegblom som protokolljusterare och rösträknare

6) Fastställande av röstlängd.

a) Närvarolista upprättas av sekreteraren vid presentation.

b) Vän i Umeås personal (Alva) har tillgång till medlemsförteckning per 31 dec 2021. Vid

röstning då rösträkning behövs kommer röstlängd att kontrolleras. Årsmötet fastställer

närvarolistan som röstlängd med denna kontroll.

7) Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.

a) enligt stadgar ska kallelse finnas på hemsidan minst 4 veckor före årsmötet

b) den har dessutom publicerats på facebook samt skickats per mejl till alla medlemmar

Årsmötet anser att mötet har utlysts på rätt sätt.



8) Dagordningen fastställdes och godkändes av mötet.

9)

a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret samt bokslut

Punkten inleds med dialog i smågrupper mellan deltagare om året som varit. Vad minns

vi? Exempel: utomhusaktiviteter, personalen och styrelsen som hållit igång

verksamheten under pandemiåret, efterfrågan av språkcafér, volontärsupptakten med

fest, beachvolley med dopp, utflykter och familjeläger, Bäcksjödagen, cykelutflykter,

Parkrun, skidåkningen, Umegration, IOP och digitala möten, julkalendern, konferens

mot ofrivillig ensamhet, den bra marknadsföringen, kontakter, ”we stick together”,

kontakter mellan människor, cykelskola, digital vän med mera.

Föreningens ordförande Staffan Norin beskriver och sammanfattar arbetet utifrån

effektmål IOP och exempel på arbeten som gjorts. Verksamhetsberättelsen

sammanfattas. Se bilaga 1 och 2.  Under 2021 registrerades 6439 deltagare i aktiviteter.

Ordförande frågar om mötet har någon fråga angående verksamhetsberättelsen.

Verksamhetsberättelsen godkändes av årsmötet

Ordförande frågar om mötet har frågor angående dokumentet ”utvärdering av

effektmål för IOP 2020-2021. Årsmötet har kunnat ta del av rapporten som därmed

läggs till handlingarna.

b) Ekonomisk förvaltningsberättelse samt balans- och resultaträkning- se bilaga 3a, 3b.

Staffan sammanfattar förvaltningsberättelsen samt och balans- och resultaträkningen.

Resultatrapporten visar att föreningens  intäkter för 2021 uppgår till 2296 tkr, varav

kommunens finansiering bidrar med 1500 tkr.  Kostnader för året uppgår till 2082 tkr,

främst personalkostnader till en summa av 1575 tkr.  Resterande kostnader är 507 tkr

där den största kostnaden är lokalhyror på 188 tkr.  Årets resultat blev 215 tkr.

Ordförande frågar om mötet har några frågor. Förvaltningsberättelsen och balans- och

resultaträkningen godkänns av årsmötet



10) Revisionsberättelsen för verksamhetsåret

Revisionsberättelsen från föreningens revisor Lara Devon Heppenstall lästes upp. Hon föreslår

att årsmötet fastställer balans- och resultaträkningen och beviljar styrelsen ansvarsfrihet.

Årsmötet godkänner revisionsberättelse och den läggs till handlingarna.

11) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.

Årsmötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021

Årsmötet ajourneras för paus, fika och därefter information och samtal:

● Jorunn Larsen, ordförande Umeå Rotary berättar om Umeå Rotary Club och tankar om

samarbete med Vän i Umeå på et långsiktigt och hållbart sätt. Fortsatt dialog om detta framöver.

Den första gemensamma aktivitet planeras till den 18 juni med utflykt till Holmön.

● Thomas Wennström, Umeå kommun. Samtal om kommunens läge och beredskap utifrån

flyktingsituationen från Ukraina.

Nuläge: Ungefär 3-4 miljoner flytt från Ukraina, 4000 per dag kommer till Sverige, kommunen

förbereder sig för ökat flyktingmottagande. Länsstyrelsen har det formella samordningsansvaret.

EU använder för första gången massflyktningsdirektivet. Kommunen har därmed skyldighet att

erbjuda boende, skolgång med mera. Kommunen önskar kontakt och dialog med civilsamhället,

ex föreningar som Vän i Umeå, när det gäller flyktingmottagandet. Fortsatt dialog och samarbeta

angående detta.

● Åsa Norin som informerar om vad Vän i Umeå gjort hittills tagit kontakt med olika föreningar och

studieförbund. Hur kan vi fortsätta arbeta tillsammans? Mötesplats på frälsningsarmén öppnad.

Vän i Umeå planerar att starta en ”Ukraina-grupp”.

12) Fastställande av medlemsavgifter eller att avgift inte krävs (enligt stadgar)

Staffan presenterar styrelsens förslag till medlemsavgifter 2022 vilket innebär att det förblir

oförändrat.  Det är kostnadsfritt medlemskap men vi informerar våra medlemmar om en frivillig

medlemsavgift.  Som frivillig avgift rekommenderar vi 150 kronor och uppåt.

Årsmötet beslutar att fastställa styrelsens förslag om medlemsavgifter

13) Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner

● Medlemskap i Svenska Korpen, se bilaga 4 (beslutas för andra gången).



Staffan sammanfattar fördelar och hur medlemskapet fungerar. Medlemskapet ska

utvärderas efter ett år. Årsmötet beslutar i enlighet med förslaget.

● Reviderade stadgar, förslag som ska beslutas för andra gången, där ett extra årsmöte

beslutade i dec 2021 ( se bilaga 5)

Staffan sammanfattar föreslagna förändringarna, samt gör en korrigering där föreslagen

förkortning ska vara ”Vän i Umeå IIF” (och inte ett ”I”)

Årsmötet beslutar för andra gången om reviderade stadgar med tillägg för ett extra ”i” i Vän

i Umeå IIF.

Ordförande frågar om mötet har fler frågor.

Ove Scherdin har invändningar mot nuvarande formulering i stadgarna, där styrelsen ges

möjlighet att utse revisor och valberedning om dessa avgår under året.

Årsmötet konstaterar att detta inte är lämpligt eller korrekt, utan årsmötet ger styrelsen i

uppdrag att återkomma till nästa årsmöte med förslag till annan formulering som innebär

att extra årsmöte ska inkallas.

● Inkomna motioner - det har inte kommit några motioner

14) Fastställande av verksamhetsplan och behandling av budget för det kommande

verksamhets- /räkenskapsåret

a) Åsa Norin illustrerar verksamheten genom att berätta om förra veckans evenemang. Ett

imponerande antal aktiviteter.

Staffan sammanfattar verksamhetsplan och budget men flaggar för möjliga

förändringarna med tanke på omvärldssituation med ökat flyktingmottagande men

också vikten att behålla det vi har.

b) Förslag verksamhetsplan och budget se bilaga 6 och 7. Ordförande frågar om mötet har

frågor angående verksamhetsplan och budget.

Årsmötet godkänner verksamhetsplanen och tillhörande budget för 2022.



15) Val av ordförande

Valberedningen presenterar sitt förslag (se bilaga 8)

Staffan Norin föreslås som ordförande på ett år.

Årsmötet väljer Staffan Norin som ordförande på ett år.

16) Val av övriga styrelseledamöter (för en tid av 2 år resp fyllnadsval på 1 år).

Valberedningen presenterar sitt förslag (se bilaga 8):

Årsmötet väljer, i enlighet med valberedningens förslag, följande ledamöter:

Lotten Nyberg

Marcel Mukdad

Bjerre Ljungberg

Ulla Hjalmarsson

Annie Andersson

Lotta Nygren

Aya Al Hajj

Årsmötet väljer följande styrelseledamöter (fyllnadsval för en tid av 1 år).

Faiza Aden

Abdul Hasani

Notering: Will Skaskiw och Nausheen Khan är valda vid förra årsmötet på två år, och har

bekräftat att de vill fortsätta. Aya föreslås som sammankallande av programgruppen.

17) Val av revisor/er samt ersättare (för en tid av 1 år).

Lara Happenstal föreslås till revisor. Per Olov Ljung föreslås som revisorssuppleant.

Årsmötet väljer Lara Happenstal som revisor, samt  Per Olov Ljung som revisorssuppleant.  .

18) Val av valberedning (för en tid av 1 år).

Ulrica Tegblom och Maria Laestander (sammankallande) och Alieu Bah kan tänka sig att

fortsätta som valberedning.  Anna Karin Dahlberg föreslås som ny i valberedningen.

Årsmötet beslutar att välja Maria Laestander (sammankallande), Ulrica Tegbom,  Alieu Bah och

Anna Karin Dahlberg som valberedning.



19) Information

- Konstituerande möte direkt efter årsmöte (se särskild agenda)

- Tips om utställning: “I slutet av dagen är alla människor” den 24 april på Ålidhemskyrkan.

Sopplunch kl 12.30 och vernissage kl 13. Det kommer att hänga där en månad. Det är en

utställning om att leva som papperslös. Det kommer också att vara ett panelsamtal och ev.

en presentation från Ingen Människa Är Illegal.

20) Övriga frågor.

Anna-Karin frågar om bemanning och Staffan klargör. Nuvarande bemanning är 3,4 tjänster.

Marcel tar upp frågan om medlemmar i Vän i Umeå som tvingas lämnar Sverige ex efter

utvisningsbeslut eller de som lever i limbo då de inte kan utvisas till Afghanistan och lever i

Sverige utan stöd.  – finns tankar om vad vi kan göra kring detta. Årsmötet ger styrelsen i

uppdrag att ta sig an frågan.

En fråga kom upp att informera om krisberedskap på språkcaféer.  Årsmötet ger styrelsen i

uppdrag att ta sig an frågan.

Lars Nordbrandt undrar hur många platser det finn till Holmö-resan den 18 juni och att det kan

vara trångt på båten vid den tidpunkten. Bra synpunkt till planeringsgruppen.

Information: Datum för 10-års jubileums  middag är den 14 maj på Dragonskolan.

21) Staffan Norin tackar våra gäster Åsa Ögren och Thomas Wennström

22) Föreningens ordförande Staffan Norin förklarar årsmötet avslutat.

Ulla Hjalmarsson (vid protokollet) Åsa Ögren, mötesordförande

Ulrika Tegblom,  justerare 1 Alva Kling, justerare 2

Ulla Hjalmarsson (Mar 31, 2022 14:08 GMT+2)

Alva Kling (Mar 31, 2022 16:05 GMT+2)
Alva Kling

Åsa Ögren (Mar 31, 2022 19:29 GMT+2)
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